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English:

The American negotiations and conflicts with North African countries in general and Tripoli in the
West in particular were driven by the economic desire to open the Mediterranean Sea to American
trade away from British dependence, the Americans considered them like a model of tyranny and
decadence, especially when they faced a sea piracy of their merchant ships from the Tripolis, and
through their defeat. the American government hoped to prove that its people will not succumb to
the same political and economic evils that the Americans believed had harmed commerce in the
Mediterranean, the navies, and sailors and employees who were captured many times, this is what
caused a permanent fluctuation in the nature of relations between the two sides of Tripoli and the

American between peace and war in different periods.

Francais

Les négociations et les conflits Américains avec les pays d'Afrique du Nord en général et Tripoli en
occident en particulier ont été motivés par la volonté économique d'ouvrir la mer Méditerranée au
commerce Américain loin de la dépendance Britannique. Les Américains considéraient comme un
modeéle de tyrannie et de décadence, en particulier lls espérent prouver que le peuple des Etats-Unis
ne succombera pas aux mémes maux politiques et économiques que les Américains croyaient avoir
nui au commerce en Méditerranée. Les marines, les marins et employés qui ont été capturés a
plusieurs reprises, et c'est ce qui a causé une fluctuation permanente dans la nature des relations

entre les deux c6tés de Tripoli et 'Américain entre la paix et la guerre a différentes périodes.
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